
Uit de bestuurskamer d.d. 7 februari 2018 

De bestuursvergadering van januari was om diverse redenen gecanceld, vandaar dat vandaag de 

eerste bijeenkomst van 2018 een feit is. Vanavond is het aan mij de eer om een stukje vanuit de 

bestuurskamer te schrijven. 

Thomas is vanavond weer als vanouds onze voorzitter met een volle agenda en voldoende 

onderwerpen die aandacht behoeven. De uitdaging ligt voor ons allen om de eerder gestelde 

deadline van 22.30 naar 22.00 uur te brengen en dit is gelukt.  

Rondom de gezonde kantine wordt momenteel gepolst of hier nieuwe energie ingeblazen kan gaan 

worden mede door het behalen van een label via team-FIT waarbij ook de medische commissie heeft 

aangegeven mee te willen denken. 

Op de komende dag van de atletiek 17 maart a.s. zullen naast enige trainers ook bestuursleden 

aanwezig zijn. 

Er wordt geëvalueerd over wat, wie en wanneer met “communicatie bij afwijkende 

weersgesteldheden”.  Vastgesteld wordt dat verwezen wordt naar het reeds aanwezige protocol en 

het feit dat de betreffende commissie en hun trainers de eindverantwoordelijk hebben. 

Na de gemeenteraadsverkiezingen zal er een hernieuwde kennismaking worden gepland met de 

portefeuillehouder sport om ons bestaan en activiteiten onder de aandacht te brengen. 

De penningmeester is momenteel druk met het in elkaar zetten van onze jaarrekening aan het 

opmaken. 

Het is Thomas gelukt de kikkers voldoende in de kruiwagens te houden waarmee 22 uur de 

vergadering kon worden gesloten. 

Vanuit de bestuurskamer veel sportieve activiteiten gewenst. 

Mvg. John Waardenburg 


